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Protokół Nr 18/20
z posiedzenia Komisji Finansów Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się w dniu 24 
września 2020 r.
1. Sprawy regulaminowe.
- stwierdzenie quorum

Przewodniczący  Komisji  Adam  Treder przywitał  wszystkich  uczestniczących  w
posiedzeniu Komisji, które odbywa się z wykorzystaniem środków porozumiewania się na
odległość, na co zezwala art 15 zzx  ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 marca 2020 r. o szczególnych
rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych
chorób  zakaźnych  oraz  wywołanych  nimi  sytuacji  kryzysowych  (Dz.  U.  z  2020  r.  poz.  374,
poz. 567, poz. 568, poz.695, poz.875, poz.1086, poz.1106, poz. 1422, poz. 1423, poz. 1478, poz.
1493)

Stwierdził  quorum  umożliwiające  podejmowanie  prawomocnych  wniosków
i opinii. 

W posiedzeniu wzięło udział 8 członków.

Obecni:

1. Beata Chrzanowska
2. Bogusław Dobkowski
3. Bożena Hołowienko
4. Łukasz Jaworski
5. Jacek Szaran
6. Adam Treder
7.Artur Wiszniewski
8. Aldona Żurawska

(Lista obecności stanowi zał.nr 1 do niniejszego protokołu.)

- przyjęcie porządku obrad. 
Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali zawiadomienie    
o posiedzeniu wraz z proponowanym porządkiem obrad.
(Zawiadomienie stanowi zał.nr 2 do niniejszego protokołu.)
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał porządek pod głosowanie.
 

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie 
przyjęła do realizacji poniższy porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.
2. Informacja o wynikach spółek prawa handlowego z udziałem Miasta za 2019 r.
3. Zgłoszenie wniosków do budżetu miasta na 2021 r.
4. Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
5. Sprawy bieżące.

Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
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– przyjęcie protokołu. 
Przewodniczący Komisji Adam Treder przypomniał, że wraz z materiałami radni 
otrzymali protokół z ostatniego posiedzenia Komisji w dniu 18 czerwca 2020 r. 
Zapytał, czy są do niego uwagi.
Wobec braku uwag poddał protokół Nr 17/20 z 18 czerwca 2020 r. pod głosowanie.
 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w wyniku głosowania, jednogłośnie 
przyjęła ww. protokół.
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Ad. pkt 2 Informacja o wynikach spółek prawa handlowego z udziałem Miasta za 2019
r.
(Informacja stanowi Zał.nr 3 do niniejszego protokołu.)
Głos w dyskusji zabrali radni: Bogusław Dobkowski i Beata Chrzanowska.
Odpowiedzi udzielała Prezydent Miasta.
Przewodnicząca Rady Beata Chrzanowska poprosiła, by w przyszłości przy okazji 
składania takich informacji wymieniane były wszystkie miejskie spółki a nie tylko te 
największe.

Ad pkt.3 Zgłoszenie wniosków do budżetu miasta na 2021 r.

 Przewodniczący Komisji Adam Treder poinformował, że radni otrzymali propozycje 
wniosków do budżetu zgłoszone przez Klubu Radnych PiS i PO. Zapytał, czy mają jeszcze 
inne wnioski.
(Wnioski stanowią zał.nr 4 i 5 do niniejszego protokołu.)
Nikt nie zgłosił innych wniosków.
Głos w dyskusji zabierali radni: Artur Wiszniewski, Bogusław Dobkowski i Beata 
Chrzanowska.
Przewodniczący Komisji zaproponował, by poprzeć i zgłosić Prezydentowi te wnioski.
Nikt się nie sprzeciwił.
Przewodniczący poddał wnioski pod głosowanie.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, 
Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

zgłosiła następujące wnioski do projektu budżetu Miasta Słupska na 2021 rok:

1)  remont  ulic:  Norwida,  Romera,  Grottgera,  Dunikowskiego,  Mieszka  I,  Orkana,
Wrocławska, Słowiańska;
2) przebudowa skrzyżowania Kaszubska-Owocowa (budowa ronda);
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3) wykonanie chodnika przed budynkiem Szkoły Podstawowej nr 6;
4) odkrycie i przeszklenie wykopalisk na Starym Rynku;
5) modernizacja strzelnicy KS Gryf Słupsk przy ul. Zamiejskiej;
6) doświetlenie 15 przejść  dla pieszych – światła LED na terenie os. Niepodległości i
Piastów;
7) ławeczki dla seniorów – wszystkie ciągi dla pieszych przy ul. Księżnej Zofii;
8) sekundniki  na skrzyżowaniach + radar włączający czerwone światło przy prędkości
pow. 50 km/h;
9) zwiększenie dotacji o 50% dla słupskich klubów sportowych;
10) konkurs na promocję Miasta dla seniorów Gryfa Słupsk – 500 tys. zł;
11) budowa bieżni tartanowej w Zespole Szkół Sportowych w miejscu obecnej żużlowej –
ok. 500 tys. zł;
12)  wymiana  parkietu  i  okien  w  sali  gimnastycznej  Zespołu  Szkół  Sportowych,  w
segmencie F (ewentualnie do realizacji w cyklu 2-letnim – ok. 1.300.000 zł;
13)  kapitalny  remont  segmentu  B  w  Zespole  Szkół  Sportowych  (posadzka,  stolarka,
malowanie) – ok. 200.000 zł;
14) remont szatni w Szkole Podstawowej nr 6;
15) wymiana niewygodnych foteli w Polskiej Filharmonii „Sinfonia Baltica”  im. W.Kilara;
16) doposażenie pracowni komputerowych w słupskich szkołach.
17) przedłużenie ulicy Legionów Polskich do ulicy Riedla - ok 2 mln zł.
18) budowa ulicy Zauchy od Legionów Polskich do Banacha – 3.5 mln zł. 
19) połączenie ulicy Romera z ulicą Szczecińską – 0, 35 mln zł.
20) budowa chodników przy ul. B-ci Gierymskich - 0,2 mln zł
21) remont ulicy, parkingi, chodniki Bora Komorowskiego - 1,5 mln 
22) budowa bieżni tartanowej w Zespole Szkół Sportowych przy ul. Zaborowskiej 2 - 
szacunkowa wartość robót ok. 0,5 mln zł.
A pozostałe sprawy w szkołach z budżetu wydziału 
Ponadto
23) rondo przy skrzyżowaniu ul. Hubalczyków, Górna i Szafranka
24) minutniki na sygnalizacji ul. Bohaterów 
25) przebudowa skrzyżowania ul. Kaszubska, Obrońców wybrzeża i św. Piotra 
26) most łączący osiedle Akademickie z miastem 
27) udrożnienie jednokierunkowego przejazdu na ul. Orzeszkowej
28) budowa chodnika wzdłuż całej ulicy Aluchny - Emelianow, do ulicy Sojki. 
29) oprawa ciągów komunikacyjnych na osiedlu Akademickim - Modrzewiowa, Jesionowa,
Bukowa
30) budowa płotu przy SP9 120 tyś.
31) remont Jodłowej.

Ad pkt.4 Omówienie i zaopiniowanie materiałów sesyjnych.
- opinia Komisji dot.  Informacja Prezydenta Miasta Słupska o przebiegu wykonania 
Budżetu Miasta Słupska za I półrocze 2020 roku oraz o kształtowaniu się wieloletniej 
prognozy finansowej, w tym o przebiegu realizacji przedsięwzięć. (Druk Nr 22/18)
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda – Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie przyjęła ww. informację.
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Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder, 
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Bożena Hołowienko

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2020 rok. Druk Nr 22/14. 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda – Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku głosowania 
jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot.  projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2020 rok. Druk Nr 22/15. 
Projekt uchwały  przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda – Szewczuk.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska 
na 2020 rok. Druk Nr 22/16. 
Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda – Szewczuk.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 

Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Jacek Szaran, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały  w sprawie zmian wieloletniej prognozy 
finansowej na lata 2020-2037. (Druk Nr 22/18)

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Miasta Anna Gajda – Szewczuk.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
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głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Jacek Szaran, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii rozwoju 
elektromobilności dla Miasta Słupska na lata 2020-2035. (Druk Nr 22/8) 
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, 
Jacek Szaran, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Adam Treder

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XIII/249/19 
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 27 listopada 2019 roku w sprawie wyboru metody 
ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia 
wysokości stawki tej opłaty. (Druk Nr 22/10)
Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor WGKiOŚ Katarzyna Guzewska 
 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 5, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (5)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Artur Wiszniewski, 
Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Łukasz Jaworski, Jacek Szaran, Adam Treder

– opinia Komisji dot. w sprawie zgody na udzielenie bonifikaty od opłat rocznych z 
tytułu trwałego zarządu ustanowionego na nieruchomości położonej w Słupsku 
przy ulicy Jaracza. 

           (Druk Nr 22/4) 
 Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor Agnieszka Zwierz.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXII/383/16 
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 30 listopada 2016 r. w sprawie zasad sprzedaży 
lokali mieszkalnych stanowiących własność Miasta Słupsk. (Druk Nr 22/12)
 Projekt uchwały przedstawiła Dyrektor ZN Agnieszka Zwierz.
Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 

głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

– opinia Komisji dot. projektu uchwały w sprawie ustalenia lokalizacji inwestycji 
mieszkaniowej przy ul. Chabrowej w Słupsku. (Druk Nr 22/17)
 Projekt uchwały przedstawił Dyrektor WPP Maciej Araszkiewicz

 Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania większością głosów zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (7)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Jacek Szaran, Adam 
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Łukasz Jaworski

– opinia Komisji dot. w sprawie wyrażenia woli współpracy Miasta Słupska i 
Samorządu Województwa Pomorskiego w zakresie realizacji programu polityki 
zdrowotnej pn. „Regionalny Program Polityki Zdrowotnej - szczepienia przeciw 
pneumokokom dla osób 65 + z grupy ryzyka” w 2020 roku. (Druk Nr 22/3)

 Projekt uchwały przedstawiła Z-ca Prezydentki Miasta Marta Makuch.

Komisja Finansów Rady Miejskiej w Słupsku w drodze dyskusji, w wyniku 
głosowania jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie ww. projekt uchwały. 
Wyniki głosowania
ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (8)
Beata Chrzanowska, Bogusław Dobkowski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Jacek 
Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

(Oryginały projektów uchwał znajdują się przy protokole z XXII sesji Rady Miejskiej w 
Słupsku)
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Ad pkt.5 Sprawy bieżące.

Komisja przyjęła do wiadomości pismo Prezydent Miasta Krystyny Danileckiej- 
Wojewódzkiej z dnia 18 września br, znak:ZU3.4423.31.2020 w sprawie sprzedaży 
materiału rozbiórkowego zgromadzonego przez ZIM.
(Pismo stanowi zał.nr 6 do niniejszego protokołu.)

Wobec wyczerpania porządku obrad zakończono posiedzenie.

Protokół sporządziła
Dyrektor BRM Przewodniczący 
Renata Szczęsna Komisji Finansów

   Adam Treder


